
Zienswijze 
 

De gemeenteraad stelt voor om het huidige systeem van PMD-bronscheiding voort te zetten, 
wat aansluit bij het langdurige en consistente beleid van het scheiden van grondstoffen aan 
de bron. Dit systeem functioneert redelijk goed, hoewel er ruimte is voor verbetering. 
 
Een overstap naar nascheiding van PMD zou aantoonbaar hogere eenmalige en structurele 
kosten met zich meebrengen voor de inwoners van Gooi en Vechtstreek. De voordelen en 
nadelen van bronscheiding en nascheiding op het gebied van duurzaamheid en 
dienstverlening lijken elkaar min of meer te compenseren. 
 
Het Rijksbeleid is momenteel onzeker, waardoor een overstap naar nascheiding risicovol en 
voorbarig zou zijn. Deze overstap zou praktisch onomkeerbaar zijn, aangezien teruggaan 
naar bronscheiding later weinig kansrijk lijkt. 
 
Een consistent inzamelbeleid is cruciaal voor een efficiënte bedrijfsvoering van de GAD, 
helderheid voor inwoners en de bevordering van afvalscheiding. Het nieuwe PMD-contract 
moet daarom voor een redelijke termijn worden afgesloten, met de flexibiliteit om in te spelen 
op nieuwe beleidsontwikkelingen. De GAD wordt gevraagd om bij het aangaan van 
contracten een balans te vinden tussen stabiliteit en aanpassingsvermogen. Het Algemeen 
Bestuur wordt verzocht om in de toekomst een duidelijk advies op te stellen op basis van 
beschikbare informatie. In plaats van een open vraagstelling aan te leveren zoals nu gebeurd 
is.  


